
Zápis ze zasedání osadního výboru Poličany Kutná Hora ze dne  11.3.2019 

 

Přítomni:Slavík , ,Rotová,Sovová, Nevole,Cypra,Pechová 

Omluveni:Brzobohatý,Rot,Jelínková, 

Host:Pan starosta Ing. Viktora 

 

1) prosíme  nově vyznačit křižovatku.Dochází k velmi nebezpečným situacím. 

2)  prosíme :po zbourané vodárně  a upravení terénu nedošlo k jeho osázení ani osetí.Dochází ke 

splavu zeminy.Nutno vysadit  plazivé rostliny  

3)prosíme:A znovu:Vyřešení havarijního stavu vážního domku u vlakové zastávky 

4)  prosíme:dořešení osvětlení 

5)A znovu se připomínáme :spojovací komunikace s Kutnou Horou ,které jsme součástí,pro pěší 

6) prosíme:kontrola a oprava herních prvků na hřišti 

7)prosíme o zpevnění podkladu pod kontejnery u bytovek pod manipulační plochou 

8)jako část obce Kutné Hory máme zájem o plynofikaci(spojení se s obcemi Malešov,Křesetice?,je 

to jediná možnost eko topení do budoucna,protože stávající elektrická připojení neumožňují se 

připojit všem)doporučení,možnosti? 

9)prosíme o znovu natření autobusové zastávky 

10)projednání odstranění kompostu u kolejí 

                                          

 

 

 

                                         S pozdravem Osadní výbor Poličany Kutná Hora 

                                                      Zastoupený  Václavem Slavíkem    

 

 


